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Da li ste ikada pomislili da živite u Zemlji Čuda, u najpozitivnijem značenju te reči?
   Ako ste u neodoumici, Turistička agencija Panacomp Zemlja Čuda, koju čine iskusni turistički
radnici, uvereni su u to da je to iz razloga što je ne poznajete dovoljno i s toga vas pozivaju na
nesvakidašnje putovanje u središte tajne naše posebne, jedinstvene, jednom rečju čudesne
zemlje.

      

   Iz želje i potrebe da to iskustvo podele sa drugima, nastala je jedna od prvih turističkih
agencija na tlu Srbije koja se bavi isključivo receptivnim turizmom.
   O tome kakva je bila prolazeća, 2013. godina, da li je i koliko moguće opstati na tržištu u
nikada težim ekonomskim uslovima i oštroj konkurenciji velikog broja drugih agencija, Ivanka
Tasić, direktor logistike u TA Panacomp Zemlja čuda kaže:
   -Moramo biti racionalni i priznati da smo, bez obzira na celokupnu situaciju koja je generalno
loša, jako kvalitetno radili. Trudili smo se da na naš rad ne utiču bilo kakve društvene promene,
već da izađemo na tržište sa novim, interesantnim projektima i da na taj način opstanemo na
njemu. Zadovoljni smo zato što su nam sve grupe, pojedinačni klijenti zadovoljni i što se već
ugovara iduća godina, što planiramo prekogranične projekte, gde smo stavili na raspolaganje
naše iskustvo, da povežemo zemlje u regionu, da oni nama budu partneri, kupci kao i mi njima,
jer dosta se govori o regionalnoj saradnji, a malo ko nešto po tom pitanju konkretno preduzima.
   Ono što je u najavi su noviji programi u 2014. godini, a cilj im je popularizacija domaćeg
turizma. Prepoznali smo potrebe tržišta i postavili smo nove tematske turističke proizvode, kojih
do sada nije bilo u ponudi. To su: Srpska slava, Srpska svadba, uz koju idu i Bunjevačka,
Slovačka, koja je već organizovana za neke grupe. Za to imamo izvanredne partnere, bez kojih
ne bismo mogli ostvariti naše naume. Pripremamo veliku promociju na nivou Srbije, i šire, jer
smo postavili u fragmentima zanimljiv interaktivan sadržaj, u kojima učestvuju i gosti,
mladencima oblače nošnju, imaju specijalni suvenir koji smo pripremili za ove turističke
proizvode. Javili su nam se kolege iz Baranje i Slavonije i oni žele da slične aktivnosti
nastavimo u Hrvatskoj. Za nas je u ovakom političkom momentu to jako zanimljivo, jer za koji
dan ćemo ići u Baranju, Osijek, Vukovar, i sa kolegama povezati baranjska etno sela, njihovu
multikulturalnost, sa našom. Sa nama će ići kolege iz Bačkog Petrovca, Bačkog Monoštora,
Bezdana i smatramo da ovaj projekat može da ima izuzetno pozitivne efekte. Time ćemo mi
uposliti mnoge ljude, mnogi dobavljači će moći da prodaju svoj suvenir, i to je dobar pokušaj da
se poboljša život na lokalnom nivou.
   Osim što Panacomp vodi brigu o tradiciji i običajima, organizator je i najsavremenijih projekata
kao što su Team Building. Povinjavajući se zahetevima tržišta, vidimo da nam se referentna
lista uspešno popunjava, jer smo uspeli da izađemo u susret modernom vremenu sa
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vedro-veselim sadržajima, koje smo organizopvali za visokozahtevne klijente. Dalje se
nadovezuje jedno na drugo, rađaju se nove ideje, pre svega iz razloga što imamo kreativno
orijentisan tim i radujemo se da „izmislimo“ nešto što je jedinstveno, a da prija tržištu.
   Uključivanje i saradnja sa Udurženjem „Mladi za turizam“ u sve akcije Panacomp-a je jedna
od najvrednijih poslovnih opredeljenja. To znači verovati u mlade ljude i mladim ljudima dati
šansu, otvoriti im vrata u vremenu kada se uglavom, ispred njih vrata zaključavaju.
   -Naša dužnost je da se bavimo mladima. Moramo da im pružimo najbolje moguće uslove, da
pokažu svoje znanje i da ga unapređuju i usavršavaju. Povezano sa tim, planiramo nove
projekte, a mladi ljudi imaće učešće u promociji novih turističkih, balkanskih proizvoda. Biće
organizovana i jedna obuka koja će omogućiti da se čuje pozitivna stvar o Balkanu kao
turističkoj destinaciji, koji polako postaje trend. Radi se o „Balkanskom projektu“ i uskoro će biti
uspostavljene neke društvene veze i promotivni filmovi koji pozitivno govore o Balkanu, onako
kako on to i zaslužuje - rekla je na kraju razgovora gospođa Ivanka Tasić.
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